



Shenzhen American International School

深圳市深美外籍人员子女学校

Early Registration - Current Students Only

2026/2027 Tuition

Offer Good until Friday, February 27th, 2026

To show our appreciation and support for our current parents, we would like to offer you our Early Tuition Package. **If you pay the (non-refundable) ¥60,000 Early Registration Deposit by Friday February 27th, 2026** and pay the remaining balance of a full year's tuition **by Tuesday March 31st, 2026**, your tuition will be the Early Registration Price.

Early Registration Tuition

Before February 27th 2026

Grade Level	Year tuition + Early Registration
K(1.5-5 Y)	¥ 128,000
K(5-6 Y)	¥ 138,000
Grades 1-3	¥ 198,000
Grades 4-5	¥ 218,000
Grades 6-8	¥ 238,000
Grades 9-12	¥ 258,000

Standard Registration Tuition

After February 27th 2026

Grade Level	Year tuition
K(1.5-5 Y)	¥ 148,000
K(5-6 Y)	¥ 158,000
Grades 1-3	¥ 208,000
Grades 4-5	¥ 228,000
Grades 6-8	¥ 258,000
Grades 9-12	¥ 278,000

Grade Level	Two Semester payments with Early Registration
K(1.5-5 Y)	¥ 70,000
K(5-6 Y)	¥ 78,000
Grades 1-3	¥ 108,000
Grades 4-5	¥ 118,000
Grades 6-8	¥ 128,000
Grades 9-12	¥ 138,000

Grade Level	Two Semester payments
K(1.5-5 Y)	¥ 80,000
K(5-6 Y)	¥ 88,000
Grades 1-3	¥ 110,000
Grades 4-5	¥ 120,000
Grades 6-8	¥ 138,000
Grades 9-12	¥ 148,000

For further information please contact the Admissions office. We look forward to continuing our relationship with you and your child.



Shenzhen American International School

深圳市深美外籍人员子女学校

预留学位优惠-只限目前在校学生

2026/2027 学年学费

截止日期: 2026 年 2 月 27 日 周五

为了答谢在校生家长, 如您在 2026 年 2 月 27 日(周五)前为孩子缴纳 60,000 元学位费 (不可退) 预留下学年学位 (学位费将在学费总额中抵除), 并于 2026 年 3 月 31 日(周二)前付清学费余款, 则学费将为预留学位优惠价, 详情请见下表。

预留学位优惠学费

(2026 年 2 月 27 日前缴学位费)

年级	一次性支付 一学年学费 (含预留学位费)
早期教育(1.5-5)	¥ 128,000
早期教育(5-6 岁)	¥ 138,000
1-3 年级	¥ 198,000
4-5 年级	¥ 218,000
6-8 年级	¥ 238,000
9-12 年级	¥ 258,000

标准学费

(2026 年 2 月 27 日后缴学位费)

年级	一次性支付 一学年学费
早期教育(1.5-5)	¥ 148,000
早期教育(5-6 岁)	¥ 158,000
1-3 年级	¥ 208,000
4-5 年级	¥ 228,000
6-8 年级	¥ 258,000
9-12 年级	¥ 278,000

年级	分两次按学期支付 一学期学费 (含预留学位费)
早期教育 (1.5-5)	¥ 70,000
早期教育 (5-6 岁)	¥ 78,000
1-3 年级	¥ 108,000
4-5 年级	¥ 118,000
6-8 年级	¥ 128,000
9-12 年级	¥ 138,000

年级	分两次按学期支付 一学期学费
早期教育 (1.5-5)	¥ 80,000
早期教育 (5-6 岁)	¥ 88,000
1-3 年级	¥ 110,000
4-5 年级	¥ 120,000
6-8 年级	¥ 138,000
9-12 年级	¥ 148,000

如您有任何疑问, 请随时联系招生中心咨询。我们期待着在新学年能再与您和您的孩子共同度过。



Shenzhen American International School

深圳市深美外籍人员子女学校

2026 Free SAIS Customized International Summer Camp 2026 年深美定制国际夏令营免费赠送

The offer ends on Friday, January 16, 2026



赠送截止日期: 2026 年 1 月 16 日 周五

To show our appreciation and support for our current parents, we would like to offer you our Early Tuition Package. If you pay the (non-refundable) ¥60,000 Early Registration Deposit by **Friday January 16th**, 2026 and pay the remaining balance of a full year's tuition by **Friday January 30th**, 2026, the SAIS Customized International Summer Camp will be provided free of charge for your child. 为了答谢在校生家长, 如您在 **2026 年 1 月 16 日(周五)** 前为孩子缴纳 60,000 元学位费 (不可退) 预留下学年学位 (学位费将在学费总额中抵除), 并于 **2026 年 1 月 30 日(周五)** 前付清学费余款, 将赠送深美定制国际夏令营, 详情请见下表。

Dear SAIS Families,

As an IB World school with over 20 years of excellence, SAIS is dedicated to providing a student-centered, inquiry-based, and globally-minded education. Our secondary school curriculum is robustly designed with both AP and A-Level programmes, ensuring a comprehensive and personalized pathway for university preparation. In heartfelt appreciation of our community's ongoing trust and support, we are delighted to introduce the Early Enrollment Plan for the 2026-2027 Academic Year. **Eligible students will be granted an exclusive complimentary place in SAIS's 2026 customized international summer camp.**

尊敬的深美家庭:

作为一所拥有逾 20 年办学历史的 IB 世界学校, 深美始终致力于提供以学生为中心、融合探究式学习与跨文化视野的优质教育。我校高中部开设大学先修课程 (AP) 与英国普通教育高级证书 (A-Level) 双课程体系, 为学生的大学申请提供全面且个性化的升学路径。为衷心答谢在校家庭长期以来的信任与支持, 我们荣幸地推出 2026-2027 学年学位提前锁定计划。符合条件的学生将专享一个 **免费 2026 年深美定制国际夏令营** 的珍贵礼遇名额。

A. SAIS 2026 International Summer Camp Programs

一、2026 深美国际夏令营项目概览

Early Years (Ages 1.5–6): OCT East "International Fun Camp in the Castle" | 5 Days & 4 Nights, or SAIS On-Campus Summer Camp

学前部 (1.5–6 岁) : 东部华侨城 “城堡里的国际趣味营” | 5 天 4 晚 (价值¥5,980) 或本校夏令营

Grades 1–3: Singapore STEAM & World Culture Study Tour | 6 Days & 5 Nights
G1–G3 年级: 新加坡 STEAM+世界文化游学营 | 6 天 5 晚 (价值¥19,980)



Shenzhen American International School

深圳市深美外籍人员子女学校

Grades 4–8: Oxford & Cambridge Immersion Study Camp | 10 Days & 9 Nights
G4–G8 年级：英国牛津剑桥全真插班研学营 | 10 天 9 晚（价值¥49,800）

Grades 9–12: Harvard & Yale Academic & Cultural Exploration Camp | 10 Days & 9 Nights
G9–G12 年级：哈佛耶鲁学术课程文化探索营 | 10 天 9 晚（价值¥59,800）

B. Special Offer: Secure Your Seat Early & Receive a Complimentary Summer Camp

二、专属礼遇：提前锁定学位，免费获赠夏令营

To ensure smooth arrangements for visas, international flights, and camp programming, we have established the following dedicated pathway for our current families:

为确保夏令营的签证、国际机票及课程安排顺利推进，我校为在校生家庭提供以下专属通道：

Families who complete the seat reservation fee payment (RMB 60,000) by Friday, January 16, 2026, and settle the full tuition balance for the 2026-2027 academic year by Friday, January 30, 2026, **will automatically qualify for the corresponding 2026 SAIS International Summer Camp at no additional cost (personal expenses excluded).**

在 2026 年 1 月 16 日（周五）前完成学位费缴纳（人民币 60,000 元），并于 2026 年 1 月 30 日（周五）前付清 2026-2027 学年全年学费余款的家庭，**将直接获得一个对应年级的 2026 年深美国际夏令营参与资格（全程免费，个人消费除外）。**

C. Important Notes:

三、重要说明：

This offer is exclusively available to currently enrolled SAIS families.

本活动仅面向深美在校学生家庭开放。

Should participation be prevented due to personal issues, no refund or alternative program will be provided. Families who transfer out within three months of entry into the 2026 – 2027 academic year must repay the summer-camp fee at the original rate. All other cases follow the SAIS withdrawal and refund policy.

如因个人原因无法参与夏令营，不设退费或兑换其他项目。入学 2026-2027 学年不满三个月转学的学生家庭需按原价补回夏令营费用。其他情况遵循深美退学退款政策。

Summer-camp placement is tied to the enrolled seat; it is non-transferable and not redeemable for cash.

夏令营名额与学位绑定，不可转让不可兑现。

The final interpretation right rests with Shenzhen American International School.
最终解释权归深圳市深美外籍人员子女学校所有。

If you any inquiries, please contact the Admissions Office or your homeroom teacher.
如有疑问，请联系招生部或您所在班级的老师。



SAIS Bank Account Information

Here is SAIS bank account information as below:

Receiver Account Name: SHENZHENAMERICANINTERNATIONALSCHOOL

Receiver Bank Account No.: 7458 6940 7589

Receiver Bank Account Name: BANK OF CHINA SHENZHEN XIANGMI BRANCH

Swift code: BKCHCNBJ45A

Bank Address: 1st Floor, Nongke Business Office Building, No. 8133 Hongli West Road, Futian District, Shenzhen

SAIS Address: Shekou Youth Center Building B.C, No. 82, Gongyuan Rd, Nanshan District, Shenzhen, China

Note:

1. The bank account above can accept foreign currency such as USD and EUR.
2. The overseas remittance must be foreign currency such as USD and EUR, and each payment shall be equivalent or below 50,000USD.
3. It is critical that the names of all students must accompany the wire transfer payment instructions. Please inform admission office once the payment is made at admissions@szsais.org or 0755-86316699.

Shenzhen American International School

深圳市深美外籍人员子女学校银行账户信息

深圳市深美外籍人员子女学校账户信息如下：

收款单位：深圳市深美外籍人员子女学校

收款账号：7458 6940 7589

开户行：中国银行深圳香蜜支行

银行代码：BKCHCNBJ45A

开户行地址：深圳市福田区红荔路 8133 号农科商务办公楼一层

学校办学地址：深圳市南山区蛇口公园路 82 号青少年活动中心 BC 座



Shenzhen American International School

深圳市深美外籍人员子女学校

备注：

1. 可接受境外外币汇款。
2. 境外汇款必须为外币，且每笔金额等值 5 万美元以下。
3. 汇款时须注明学生姓名这很重要。付完款后请通过邮件 admissions@szsais.org 或拨打 0755-8631 6699 通知招生中心。

Shenzhen American International School Admission Office
深圳市深美外籍人员子女学校招生中心

Amended December, 2025
修订于 2025 年 12 月

